
 

 

 
Schriftelijke vragen 

 
Schriftelijke vragen conform artikel 35 van het RvO van de raad van de gemeente Harlingen. 
 
 
Onderwerp: Raadsinformatiebrief – Harlingen op weg naar een rookvrije generatie 
 
 
Datum: 14 mei 2025 
 
Geacht college, 
 
In de raadsinformatiebrief wordt aangegeven dat er bij de jongeren het aantal rokers sinds 
2019 stabiel is gebleven. Vorig jaar tijdens een informerende raadsbijeenkomst met sprekers 
van GGD is gepresenteerd dat in Harlingen leeftijd 12-18 de afgelopen 4 jaren rokers juist 
was toegenomen.  
 

1. Wat is nu juist? Kan de raad deze tabellen 12-18 jarigen van 2019 -2023 ontvangen 
waaruit blijkt dat het aantal jeugdige rokers stabiel is gebleven vanaf 2019? 

 
Jongerenmonitor 2023 laat zien dat de Harlinger Jeugd veel meer rookt t.o.v. Friesland, 
namelijk 13% wekelijks en zelfs 8% elke dag tussen 12-18 jaar. Bij het vapen tussen 12-18 
jaar laat het deze trend ook zien, de Harlinger jeugd vaped veel meer t.o.v. cijfers uit de 
provincie Friesland. 
 

2. Aan welke specifieke uitdagingen zit de werkgroep te denken om het probleem van 
jongeren die roken en vapen naast een laagdrempelige inloop? 

 
In de bijlage wordt er op bladzijde 7 gesproken over de locaties waar het rookvrij is. 
 

3. Waarom staat voetbalclub FC Harlingen niet in dit rijtje? 
4. Met ingang van welke datum wordt het Balklandpark rookvrij? 

 
De gemeente trekt verschillende rollen naar zich toe, en ook die van de aanjager. 
 

5. Welke acties en/of stappen vanuit de rol als aanjager die de gemeente heeft worden 
dit jaar nog opgepakt? 

6. En met welke Harlinger organisaties en/of verenigingen doen we dat? 
   
 
 
Namens de fractie van Fractie Ligthart 
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